
Proces-verbal
al dezbaterilor publice ale proiectelor de decizie,preconizate pentru şedinţa ordinară a Consiliului

din 23.12 2022

14.12.22
ora 1400

în incinta 
Consiliului raional

Au participat: Grigore Filipov,preşedintele raionului
Vladimir Izman,vicepreşedintele raionului
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I Oleg Soltan, vicepreşedintele raionulu
Maria Jimbei, secretarul Consiliului raional 
Raportorii proiectelor de decizie:
Eudochia.Nicolaev, şef SCGCDT
Olga Loghinov, şef Secţie administrare şi elaborare a bugetului, DEBF; 
Şefii de direcţii,secţii,servicii, ,

alţi specialişti din cadrul Aparatului preşedintelui raionului,subdiviziunilor Consiliului 
raional.

în cadrul dezbaterilor publice au fost puse în discuţie următoarele proiecte de decizii:

1. Cu privire la aprobarea bugetului raional pentru anul 2023 în prima lectură.
Raportor: Olga Loghinov, şef Secţie, Direcţia economie, buget şi finanţe.

2. Cu privire la aprobarea bugetului raional pentru anul 2023 în lectura a doua.
Raportor: Olga Loghinov, şef Secţie, Direcţia economie, buget şi finanţe.

3. Cu privire la aprobarea Programului raional de reparaţii şi întreţinere a drumurilor publice 
locale de interes raional pentru anul 2022.
Raportor: Eudochia Nicolaev, şef Secţie construcţii, gospodărie comunală şi dezvoltarea 
teritoriului.

4. Cu privire la aprobarea Programului de activitate al Consiliului raional Dubăsari pentru anul 
2023.

Raportor:Maria Jimbei,secretarul Consiliului raional
5. Cu privire la expunerea la licitaţie de dare în locaţiune a Casei de odihnă a Consiliului 

raional.
Raportor: Grigore Filipov,preşedintele raionului

în rezultatul dezbaterilor, mai multe opinii şi propuneri au fost inaintate de către participanţi la 
primele două proiecte de decizie,care ţin de aprobarea bugetului raional pentru anul 2023.
Ţinând cont de faptul că în anul 2023 bugetul raional este auster,foarte mic,nu se vor putea acoperi 
toate cheltuielile necesare pentu asigurarea funcţionalităţii ( organizării activităţilor) Consiliului 
raional,subdiviziunilor din cadrul acestuia,participanţii la dezbateri au concluzionat,că este necsar 
să fie examinate identificate şi alte soluţii,căi de optimizare a cheltuielilor,dar şi de acumulare de 
venituri în buget,printre ele fiind:
-Revizuirea efectivului-limită de personal din cadrul Aparatului preşedintelui raionului 
subdiviziunilor din cadrul Consiliului raional

«



-înaintarea unui demers către primăria comunei Coşniţa,privind retransmiterea în proprietatea 
publică a acesteia a Casei (raionale) de Cultură din s.Coşniţa
-includerea repetată ,pentru examinare, în ordinea de zi a şedinţei Consiliului raional a proiectului 
de decizie„Cu privire la reorganizarea filialei Marcăuţi prin absorbţie de către şcoala de 
circumscripţie.1/t Holercani.”
-Revizuirea sau elaborarea şi aprobarea unui Regulament nou privind acordarea Bursei raionului 
,pentru stimularea elevilor dotaţi.
- expunerea la licitaţie de dare în locaţiune a Casei de odihnă a Consiliului raional.

Proiectele de decizii cu propunerile expuse şi cele care pot parveni prin telefon,sau în scris , de la 
invitaţi şi alte persoane cointeresatelor fi înaintate spre examinare comisiilor de specialitate ale
CR.

Secretarul Consiliului raional Maria JIMBEI
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